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Στη Κοπεγχάγη δεν πήγαν για τη σωτηρία της 
ζωής στον πλανήτη, αλλά για να κάνουν δουλειές 
δισεκατομμυρίων!
Επιστήμες, Τέχνες & Πολιτισμός / Προσκυνήματα-Οδοιπορικά-Τουρισμός

Λίγες μέρες πριν αρχίσει η σύνοδος της 

Κοπεγχάγης, ο κορυφαίος Αμερικανός περιβαλλοντολόγος Τζαίημς Χάνσεν 
(διευθυντής ερευνών ινστιτούτου NASA, περιβαλλοντικός γκουρού του 
Αμερικάνικου Κογκρέσου) δήλωσε αφοπλιστικά πως θα ήταν προτιμότερο η 
σύνοδος να μην γίνει, αν ήταν αυτό να κάνει τον κόσμο να πιστέψει ότι κινούμαστε 
προς μια θετική κατεύθυνση, ενώ συμβαίνει ακριβώς το αντίθετο. Και αυτό είναι η 
πικρή αλήθεια. Γιατί αυτή τη στιγμή στη Δανία κάποιοι δεν πήγαν για τη σωτηρία 
της ζωής στον πλανήτη, αλλά για να κάνουν δουλειές δισεκατομμυρίων!

Για να καταλάβουμε το τι συμβαίνει αυτή τη στιγμή στην Κοπεγχάγη πρέπει να 
πάμε λίγο πίσω. (περισσότερα…)
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